
SSRK Umeåsektionen 
Styrelsemöte 2024-01-09, fysiskt möte på Klossen, kl.19.00 
Närvarande: Hanna Fransson, Björn Bjuggren, Madeleine Rutberg, Ann-Catrin Grönlund och 
Kerstin Abbing 
 
Dagordning 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 
 Fastställdes 
 
§ 3 Val av sekreterare och justerare för mötet 
 Hanna Fransson valdes som sekreterare och justerare Ann-Catrin Grönlund 
 
§ 4  Föregående mötesprotokoll 

Ordförande går igenom de punkter som var viktigast. Protokollet lades därefter till 
handlingarna. 
 

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser  
Central funktionärsutbildning – Vi för frågan vidare till ansvariga inom retriever då 
spaniel inte har behov. 
 

§ 6 Verksamhetsberättelser 2023 och planering inför 2024 
 Sammanställning skall ske senast den 15/1 för ansvariga inom styrelsen. 
 
§ 7  Viltfrysarna, ny plats sökes 

Björn informerar att läget med frysarna är ej löst. Lösning framledes är att ställa 
fungerande frysar i ett stall i Flurkmark. Björn har ordnat med kontakt. Gamla och 
trasiga frysar kommer att skickas till återvinningen. 

 
 
§ 8 Rapporter från/beslut kring  
  

▪ Ekonomi 
Ingen rapport 

▪ Spaniel 
▪ Retriever 

Ingen rapport 
▪ Tollare  

Ingen rapport 
▪ Viltspår 

Ingen rapport 
▪ FBR 

Ingen rapport 
▪ Utställning 

Se punkt § 9 
▪ Utbildning 

Ingen rapport 
▪ Info/hemsida 

Ansökan till årets allroundhund ska läggas ut för 2023 



 
§ 9 Utställning  

Ansvaret för kommande utställning för Umeå sektionen sker under 2024. Vännäs är 
bokat likt tidigare år 1/9. Domare (3) samt ringsekreterare (6) är bokade och avtal är 
skrivna. SUA klart. Rosetter kommer behöva köpas in. Funktionärer kommer att 
behövas till utställningen. 
 
År 2026 har vi ansvar igen och då kommer datum behöva ses över då European dog 
show sker i Stockholm under 4-6 september. Diskussion kring om vi bör lägga vår 
utställning samtidigt som SKK kör för att locka utställare till Umeå. Plats behöver då 
ses över eftersom Vännäs är upptaget av SKK. Ansvarig ska kolla med kommunen om 
möjliga platser för hundutställning tex. Nydala, Hedlunda, Nolia med mera. 
 

§ 10 Övriga frågor   
 Inga övriga frågor 
 
§ 11     Nästa möte 
           Nästa möte Årsmöte den 18/2 – fysiskt  
 
§ 12     Avslutning av mötet 
           Ordförande förklarar mötet avslutat 
 
 
Vid protokollet: ___________________________________ 
 
Justerare: _________________________________________ 
 
Justerare: __________________________________________ 


